
Or.V.0062- 5/10

Protokół Nr 5/10
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 30 grudnia 2010 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego IV kadencji, w dniu 30 grudnia
2010  roku,  o  godz.  1500  w  Starostwie  Powiatowym  w  Białymstoku,  otworzył
Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz – Przewodniczący Zarządu.

Obecni wg listy obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji,

w brzmieniu:

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Uzgodnienie przy udziale Dyrektora PUP, podwyżki czynszu za wynajem
pomieszczeń na potrzeby Powiatowego Urzędu Pracy w 2011 roku.

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości dodatku funkcyjnego
dla p.o. Dyrektora Centrum Edukacji w Supraślu (11/10).

4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  dodatku
motywacyjnego  dla  p.o.  Dyrektora  Centrum  Edukacji  w  Supraślu
(12/10).

5. Przyjęcie rozliczenia dotacji przekazanej z budżetu Powiatu dla OSP w
Złotnikach.

6. Przyjęcie rozliczenia dotacji przekazanej z budżetu Powiatu dla Komendy
Wojewódzkiej Policji w Białymstoku.

7. Udzielenie odpowiedzi na pismo Sołtysa wsi Olmonty w sprawie ujęcia w
planie na 2011 rok kosztów opracowania dokumentacji na odwodnienie
drogi.

8. Zapoznanie się z pismem P. XXX  skierowanym do Podlaskiego Zarządu
Dróg  Wojewódzkich  w  sprawie  koncepcji  przebudowy  układu
komunikacyjnego w okolicy Księżyna i Horodnian.

9. Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  w  sprawie  przebiegu  planowanych
wariantów obwodnicy Księżyna.

10. Zapoznanie się z opinią Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie projektu
„Trasy  rowerowe  w  Polsce  Wschodniej”  na  terenie  województwa
podlaskiego.

11. Podpisanie  aneksu  do  porozumienia  zawartego  z  Gminą  Czarna
Białostocka w sprawie  zimowego utrzymania dróg powiatowych w 2010
r.

12. Zapoznanie się z pismem Burmistrza Suraża w sprawie remontu w 2011
r. ul. Białostockiej w Surażu.

13. Zapoznanie  się  z  pismem  Wójta  Gminy  Juchnowiec  Kościelny
dotyczącym zwrotu porozumienia zawartego w sprawie wykonania robót
bitumicznych w Juchnowcu Dolnym.



14. Zapoznanie  się  z  pismem  Mieszkańców  wsi  Pogorzałki  w  sprawie
wykonania chodnika.

15. Zapoznanie  się  z  pismem  Urzędu  Miejskiego  w  Łapach  w  sprawie
przebudowy drogi powiatowej nr 1525B.

16. Zapoznanie się z notatką służbową spisaną na okoliczność uzgodnień
dotyczących skrzyżowania dróg powiatowej i wojewódzkiej w Łapach.

17. Zapoznanie się z pismem Sołtysa wsi  Zasady w sprawie utwardzenia
drogi na odcinku od wsi Zasady do wsi Kołodno.

18. Zapoznanie się z wnioskiem P. XXX w sprawie  dokonania regulacji stanu
własności działek gruntu zajmowanego pod drogę Grabówka-Sobolewo.

19. Zapoznanie się z pismami P. XXX w sprawie  zamiaru zebrania żwiru
użytego do naprawy drogi Tatarowce-Kamionka.

20. Zapoznanie  się  z  informacją  Podlaskiego  Urzędu  Wojewódzkiego
dotyczącą  merytorycznej  oceny  wniosku  składanego  do  projektu  w
ramach Narodowego Programu przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011.

21. Rozpatrzenie wniosków w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu
na 2010 rok.

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2010 rok oraz
korekty Uchwały nr 8/10 z dnia 16 grudnia 2010 roku w sprawie zmian
w budżecie powiatu (13/10).

23. Podpisanie wniosków do Wojewody Podlaskiego o potwierdzenie prawa
własności nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

24. Zapoznanie  się  z  decyzjami  i  zawiadomieniami  dotyczącymi
nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

25. Sprawy różne.

Ad. 1

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu Powiatu.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego,  po zapoznaniu  się  z  treścią
protokołu  nr  4/10  z  dnia  23  grudnia  2010 roku,  przyjęli  go jednogłośnie,  bez
uwag.

Ad. 2

Uzgodnienie  przy  udziale  Dyrektora  PUP,  podwyżki  czynszu  za
wynajem pomieszczeń na potrzeby Powiatowego Urzędu Pracy w 2011
roku.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przywitał przybyłą na
posiedzenie  Zarządu  Powiatu  Panią  Barbarę  Grażynę  Wacławską  –  Dyrektor
Powiatowego  Urzędu  Pracy  w  Białymstoku.  Następnie  została  przedstawiona
sytuacja  związana  ze  wzrostem  opłaty  za  czynsz,  w  wynajmowanych  przez
Powiatowy Urząd Pracy pomieszczeniach /zał. nr 2/. 

Pani Barbara Grażyna Wacławska – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w
Białymstoku, wyjaśniła że w roku 2010 zmienił się zarządca budynku, w którym
pomieszczenia  są  wynajmowane  na  potrzeby  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w
Białymstoku. Nowy zarządca podniósł czynsz za wynajem pomieszczeń. W czasie
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gdy  był  tworzony  plan  finansowy  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w  Białymstoku,
trwały negocjacje w sprawie wysokości  czynszu.  Za rok 2011 czynsz  wyniesie
486 000 złotych,  w związku z czym zabraknie na tym paragrafie około 83 000
złotych. Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy wyjaśniła, iż 2/3 tej kwoty powinno
dołożyć miasto Białystok ze swego budżetu. Są to środki dość duże. Rozpoczęto
już poszukiwania nowego budynku na potrzeby Powiatowego Urzędu Pracy, ale w
chwili  obecnej  Urząd  jest  zmuszony  do  pozostania  w  tym  samym  miejscu.
Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Białymstoku, poprosiła Starostę Powiatu
Białostockiego,  o  ewentualne  rozmowy  z  Prezydentem  Miasta  Białegostoku  o
dołożenie brakującej kwoty na opłacenie czynszu. 

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  poprosiła  o
przedłożenie wniosku o dokonanie zmian w budżecie Powiatu. Skarbnik Powiatu
Białostockiego,  zasugerowała  by  brakującej  na  czynsz  kwoty,  poszukać  w
oszczędnościach w planie finansowym Powiatowego Urzędu Pracy. 

Pani  Barbara Grażyna Wacławska, wyjaśniła że nie widzi  ona możliwości
oszczędności  w  planie  finansowym  PUP.  Poinformowała,  iż  w  skład  planu
finansowego  wchodzą  także  opłaty  za  media,  wynagrodzenia  pracowników,
zakupy  materiałów  biurowych  itp.  Dyrektor  Powiatowego  Urzędu  Pracy
szczegółowo  omówiła  wymagania  dotyczące  aktywizacji  zawodowej  osób
bezrobotnych 

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zauważył iż w chwili
obecnej zarząd Powiatu Białostockiego nie jest w stanie podjąć wiążącej decyzji.
Zauważył,  iż  na  dzień  dzisiejszy  Urząd  może  funkcjonować  bez  zakłóceń.  Nie
mniej  jednak  problem  jest  i  trzeba  go  w  najbliższym  czasie  rozwiązać.
Zasugerował,  by   ww.  kwestię  szczegółowo  przeanalizowała  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego.  

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. kwestią.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Urzędowi
Pracy w Białymstoku oraz Skarbnik Powiatu Białostockiego.

Ad. 3

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  dodatku
funkcyjnego dla p.o. Dyrektora Centrum Edukacji w Supraślu (11/10).

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
projektem uchwały w sprawie ustalenia wysokości dodatku funkcyjnego dla p.o.
Dyrektora Centrum Edukacji w Supraślu /zał. nr 3/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
11/10  z  dnia  30  grudnia  2010  roku  w  sprawie  ustalenia  wysokości
dodatku funkcyjnego dla p.o. Dyrektora Centrum Edukacji  w Supraślu
/zał. nr 4/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 4

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  dodatku
motywacyjnego dla p.o. Dyrektora Centrum Edukacji w Supraślu (12/10).
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Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
projekt powyższej uchwały /zał. nr 5/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
12.10  z  dnia  30  grudnia  2010  roku  w  sprawie  ustalenia  wysokości
dodatku  motywacyjnego  dla  p.o.  Dyrektora  Centrum  Edukacji  w
Supraślu /zał. nr 6/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 5

Przyjęcie  rozliczenia  dotacji  przekazanej  z  budżetu  Powiatu  dla
OSP w Złotnikach.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z rozliczeniem dotacji przekazanej z budżetu Powiatu Białostockiego dla
Ochotniczej Straży Pożarnej w Złotnikach. 

Pani  Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania  Kryzysowego,  wyjaśniła  iż  OSP  w  Złotnikach  otrzymało  10 000
złotych dotacji z budżetu Powiatu na zakup sprzętu do ratownictwa drogowego.
OSP przedłożyła rozliczenie tej dotacji. Zakup sprzętu nastąpił na kwotę 35 310
złotych. OSP oprócz dotacji z budżetu Powiatu pozyskało także wsparcie z Urzędu
Gminy w Juchnowcu Kościelnym oraz Oddziału Wojewódzkiego Zarządu OSP.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, nie zgłosiła uwag do
ww. rozliczenia.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.
rozliczenie,  które  zostało  podpisane  przez  Pana  Wiesława  Pusza   -
Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 7/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Ad. 6

Przyjęcie  rozliczenia  dotacji  przekazanej  z  budżetu  Powiatu  dla
Komendy Wojewódzkiej Policji w Białymstoku.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, przedstawił  Członkom
Zarządu  rozliczenie  dotacji  przekazanej  Komedzie  Wojewódzkiej  Policji  w
Białymstoku na zakup sprzętu informatycznego.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania  Kryzysowego,  wyjaśniała  iż  ww.  dotacja  została  udzielona
Funduszowi Wspierania Policji Komendy Wojewódzkiej w Białymstoku. Za dotację
zostało zakupione sześć komputerów stacjonarnych i  jeden laptop na potrzeby
posterunku Policji w Łapach.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, nie zgłosiła uwag do
ww. rozliczenia.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.
rozliczenie,  które  zostało  podpisane  przez  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 8/. 
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Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Ad. 7

Udzielenie  odpowiedzi  na pismo Sołtysa wsi Olmonty w sprawie
ujęcia  w  planie  na  2011  rok  kosztów  opracowania  dokumentacji  na
odwodnienie drogi.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  odczytał  projekt
odpowiedzi  na  pismo Sołtysa  wsi  Olmonty  w sprawie  wykonania  modernizacji
kanalizacji deszczowej w ww. miejscowości /zał. nr 9/.

Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku,
przypomniał,  że na  posiedzeniu  Zarządu w dniu  16 grudnia  2010 roku,  miało
miejsce  spotkanie  z  Wójtem  Gminy  Juchnowiec  Kościelny.  Wójt  zadeklarował
wówczas wsparcie finansowe w kwestii ww. zadania. 

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
odpowiedzi,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 10/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku. 

Ad. 8

Zapoznanie  się  z  pismem  P.  XXX  skierowanym  do  Podlaskiego
Zarządu Dróg Wojewódzkich  w sprawie  koncepcji  przebudowy układu
komunikacyjnego w okolicy Księżyna i Horodnian.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu  z  pismem  P.  XXX  skierowanym  do  Podlaskiego  Zarządu  Dróg
Wojewódzkich  w  Białymstoku  w sprawie  uzupełnienia  odpowiedzi  na  pismo w
sprawie przebudowy układu komunikacyjnego Księżyna i Horodnian /zał. nr 11/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  wyjaśnił  iż  chodzi  tu o wybór wariantu,  zgodnie z którym będzie
dokonywana ww. przebudowa. 

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. pismem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 9

Udzielenie odpowiedzi na pismo w sprawie przebiegu planowanych
wariantów obwodnicy Księżyna.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z projektem odpowiedzi na pismo w sprawie zaopiniowania przebiegu
planowanych wariantów obwodnicy Księżyna, gmina Juchnowiec Kościelny /zał. nr
12/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  wyjaśnił  iż  zgodnie  z  przeprowadzoną  analizą  najkorzystniejszym
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wariantem przebudowy jest wariant I,  przy czym PZD wnosi  o przebudowę już
istniejącej drogi na odcinku przejście przez m. Księżyno.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
odpowiedź,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę Powiatu Białostockiego  /zał. nr 13/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 10

Zapoznanie  się  z  opinią  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  sprawie
projektu  „Trasy  rowerowe  w  Polsce  Wschodniej”  na  terenie
województwa podlaskiego.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego,  odczytał  zebranym
uwagi  zgłoszone  przez  Powiatowy  Zarząd  Dróg  w  Białymstoku  uwagi  do
porozumienia w sprawie realizacji projektu „Trasy rowerowe w Polsce Wschodniej”
/zał. nr 14/.

Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  –  Pan  Marek
Jędrzejewski,  przypomniał,  że  temat  ten  był  już  poruszany  na  posiedzeniu
Zarządu Powiatu Białostockiego w dniu 9 grudnia 2010 roku. Zdaniem PZD tego
porozumienia nie należy podpisywać.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  poprosiła  o
podanie kwoty jaka ewentualnie była by potrzebna na ww. zadanie.

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku, stwierdził, iż w chwili
obecnej nie można określić tej kwoty. Pan Marek Jędrzejewski, stwierdził, iż jest
zbyt mało informacji by podjąć jakąkolwiek decyzję.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zasugerował  by
przygotować  pismo  z  poziomu  Zarządu  Powiatu  skierowane  do  Urzędu
Marszałkowskiego,  w  którym zawrze  się  wszelkie  wątpliwości  związane  z  ww.
projektem i poprosi o ich wyjaśnienie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zwrócił  się  z  wnioskiem
Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku,  o  przygotowanie
wystąpienia w ww. kwestii  do Urzędu Marszałkowskiego Województwa
Podlaskiego.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 11

Podpisanie  aneksu  do  porozumienia  zawartego  z  Gminą  Czarna
Białostocka w sprawie  zimowego utrzymania dróg powiatowych w 2010
r.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  przedstawił
propozycję aneksu nr 2 do porozumienia zawartego z Gminą Czarna Białostocka
w sprawie przekazania zarządzania drogami na potrzeby zimowego utrzymania
dróg powiatowych na terenie Gminy w roku 2010.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, omówił szczegółowo powyższy projekt. 

6



Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
aneks, upoważniając do jego podpisania Pana Wiesława Pusza – Starostę
Powiatu Białostockiego oraz Panią Jolantę Den – Wicestarostę Powiatu
Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik
Powiatu Białostockiego /zał. nr 15/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 12

Zapoznanie się z pismem Burmistrza Suraża w sprawie remontu w
2011 r. ul. Białostockiej w Surażu.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
pismo Burmistrza Suraża w sprawie ujęcia w planach inwestycyjnych na rok 2011
remontu  ulicy  Białostockiej  w  Surażu  oraz  ujęcia  w  Wieloletnim  Planie
Inwestycyjnym  zadań:  remont  drogi  Zawyki  –  Zawyki  Ferma  oraz  wykonanie
chodników w miejscowościach Rynki i Średzińskie /zał. nr 16/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  wyjaśnił  że  przebudowa  ulicy  Białostockiej  została  zapisana  w
Wieloletniej  Prognozie Finansowej  na rok 2012. Dyrektor Powiatowego Zarządu
Dróg, poinformował iż w kwestii drogi Zawyki – Zawyki Ferma, Burmistrz Suraża
zobowiązywał się do przejęcia ww. drogi, w zamian za wyremontowanie w roku
2010 przejścia przez m. Zawyki. Pan Marek Jędrzejewski, przypomniał Zarządowi,
że ww.  odcinek drogi  został  przebudowany w ramach NPPDL 2008 – 2011.  W
związku  z  czym w  chwili  obecnej  należałby  podjąć  działania  mające  na  celu
przekazanie ww. drogi, a nie jej remontowanie.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zauważył  iż
przedstawiona przez Dyrektora PZD koncepcja jest bardzo dobra. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  się  z  ww.  pismem  i
skierował  je  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  w  celu
przygotowania propozycji odpowiedzi.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 13

Zapoznanie  się  z  pismem  Wójta  Gminy  Juchnowiec  Kościelny
dotyczącym zwrotu porozumienia zawartego w sprawie wykonania robót
bitumicznych w Juchnowcu Dolnym.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
pismo  Wójta  Gminy  Juchnowiec  Kościelny  informujące  o  zwrocie  porozumień
dotyczących  wykonania  robót  bitumicznych  w  miejscowości  Juchnowiec  Dolny
/zał. nr 17/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  wyjaśnił  że  w  miejscowości  Juchnowiec  Dolny  zapadła  się  nad
wcześniej wykonanym kanałem sanitarnym nawierzchnia bitumiczna. Zaniżyła się
ona na tyle, ze jest utrudniony zjazd na poszczególne posesje. Gmina obiecała
rozwiązać  ten  problem.  Rada  Powiatu  Białostockiego  podjęła  uchwałę  o
przekazaniu  ww.  zadania  do  realizacji  dla  Gminy.  Jak  wynika  z  pisma  Gmina
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jednak nie podjęła uchwał o przejęciu realizacji. Jednak w najgorszych punktach
nawierzchnia została już poprawiona.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. pismem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 14

Zapoznanie się z pismem Mieszkańców wsi Pogorzałki w sprawie
wykonania chodnika.

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu Białostockiego,  odczytał  Członkom
Zarządu  pismo  Mieszkańców  wsi  Pogorzałki  z  prośbą  o  wykonanie  chodnika
wzdłuż drogi powiatowej przebiegającej przez miejscowość /zał. nr 18/.

Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  –  Pan  Marek
Jędrzejewski, wyjaśnił że Pogorzałki leżą na trasie Krypno – Dobrzyniewo Duże,
która  może  stanowić  pewien  skrót  drogi  do  Białegostoku.  Pogorzałki  to
miejscowość parafialna, w której zatrzymują się pielgrzymki w drodze do Krypna.
Chodnik  jest  zawsze elementem bezpieczeństwa ruchu pieszych.  Nie ma tego
zadania ujętego w planie finansowym PZD.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zauważył  iż  ww.
przedsięwzięcie popiera Wójt Gminy Dobrzynie Duże. 

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zasugerowała by
zaprosić  Wójta  Gminy  Dobrzyniewo  Duże  na,  któreś  z  kolejnych  posiedzeń
Zarządu i porozmawiać z nim o tej sprawie.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  przypomniał  iż  część  Radnych  Powiatu  Białostockiego,  jest
przeciwna budowaniu jakichkolwiek chodników, gdyż z czasem one zarastają i są
wysuwane pretensje do Powiatu o ich złe utrzymanie.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zasugerowała by
zaproponować Gminie przejęcie utrzymania ww. chodnika na podstawie umowy. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  postanowił  zaprosić  na  kolejne
posiedzenie  Wójta  Gminy  Dobrzyniewo  Duże  w  celu  omówienia  ww.
kwestii.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 15

Zapoznanie się z pismem Urzędu Miejskiego w Łapach w sprawie
przebudowy drogi powiatowej nr 1525B.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu  z  pismem  Urzędu  Miejskiego  w  Łapach  zawierającym  wyliczenia
inwestycji zrealizowanych w ramach zadania „Przebudowa ciągu dróg gminnych i
powiatowych od ul. Nowowiejskiej w Łapach do Gąsówki Starej” /zał. nr 19/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, poinformował iż w piśmie tym brakuje informacji, że we wskazanych
środkach zawarto 400 000 złotych środków z budżetu Powiatu.
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Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  ww.  pismem  i
skierował  je  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku,  w  celu
przygotowania wystąpienia do Urzędu Miejskiego w Łapach z prośbą o
przedłożenie pełnego rozliczenia ww. zadania.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 16

Zapoznanie  się  z  notatką  służbową  spisaną  na  okoliczność
uzgodnień dotyczących skrzyżowania dróg powiatowej i wojewódzkiej w
Łapach.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław Pusz  odczytał  zebranym
notatkę służbową /zał. nr 20/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  wyjaśnił  że  przedstawiciele  PZD  i  Starostwa  Powiatowego  w
Białymstoku  stoją  na  stanowisku,  że  konieczne  jest  wydzielenie  działki  na
skrzyżowaniu  drogi  powiatowej  i  wojewódzkiej  w  granicach  wiaduktu,  z
przeznaczeniem  pod  pas  drogi  wojewódzkiej.  Przedstawiciele  Podlaskiego
Zarządu  Dróg  Wojewódzkich  uważają,  że  podział  nie  jest  potrzebny.  Przepisy
stanowią, że skrzyżowanie takich dróg, a wiadukt nad drogą jest skrzyżowaniem,
że zarządcą gruntu jest zarządca drogi kategorii wyższej.  

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. notatką.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 17

Zapoznanie  się  z  pismem  Sołtysa  wsi  Zasady  w  sprawie
utwardzenia drogi na odcinku od wsi Zasady do wsi Kołodno.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz  przedstawił  pismo
sołtysa wsi  Zasady z prośbą o wyremontowanie nawierzchni  drogi  na odcinku
Zasady – Kołodno /zał. nr 21/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, wyjaśnił  ze jest to droga powiatowa, które nie spełnia wymogów
kategorii drogi powiatowej. Jest to droga biegnąca do lasu i kończąca się na rzece
Supraśl. Droga leży na terenie Gminy Gródek. Wójt nie chce przejmować tej drogi.
Jest to 3,5 kilometra drogi gruntowej z nieuregulowanym stanem własnościowym.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  skierował  ww.  pismo  do
Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku,  w  celu  przygotowania
wystąpienia  do  Wójta  Gminy  Gródek,  z  zapytaniem  o  możliwość
przejęcia ww. drogi przez Gminę.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 18
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Zapoznanie się z wnioskiem P. XXX w sprawie  dokonania regulacji
stanu  własności  działek  gruntu  zajmowanego  pod  drogę  Grabówka
-Sobolewo.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił wniosek P.
XXX odnośnie przebudowy drogi powiatowej Grabówka – Sobolewo /zał. nr 22/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  wyjaśnił  że P. XXX dowiedział się, że jest planowana przebudowa
drogi powiatowej Grabówka – Sobolewo. Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku, wyjaśnił że dokonywane były tam podziały działek, ale w ich trackie
geodeta nie wydzielił tego co był obowiązany wydzielić pod pas drogowy. To co z
mocy  prawa  stanowi  drogę  należy  wydzielić.  Dyrektor  PZD  w  Białymstoku,
zapytał w jaki sposób pozyskać niezbędny grunt pod poszerzenie pasa drogowego
czy  zgodnie  z  art.73  ustawy  Przepisy  wprowadzające  ustawy  reformujące
administrację publiczną czy za odszkodowaniem z tzw. specustawy.

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku, zapytał czy można w
jakiś  sposób  podważyć  ww.  podział,  który  został  wykonany  w  nieprawidłowy
sposób. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  się  z  ww.  pismem  i
skierował  je  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  oraz  do
Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości w celu dokonania analizy.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku oraz Wydziałowi Geodezji, Katastru i Nieruchomości.

Ad. 19

Zapoznanie się z pismami P. XXX w sprawie zamiaru zebrania żwiru
użytego do naprawy drogi Tatarowce-Kamionka.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił Członkom
Zarządu pismo P. XXX w sprawie zabrania z drogi Tatarowce – Kamionka użytego
do jej naprawy materiału budowlanego /zał. nr 23/. 

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, wyjaśnił że P. XXX jest właścicielem stawów położonych wzdłuż drogi
powiatowej, po obu jej stronach. W roku 2010 doszło do tego, że wierzchem drogi
powiatowej  przepływała  woda  z  ww.  stawów.  Policja  może  dokumentować  to
zdarzenie,  ale nie ma podstawy prawnej  by nałożyć za to karę na właściciela
stawów. Pracownicy PZD obniżyli poziom wody, tak by nie zagrażał on drodze.
Właściciel  stawów  w  chwili  obecnej  żąda  odszkodowania  30 000  złotych  za
rzekome straty poniesione w wyniku utraty korzyści  z  tytułu hodowli  narybku.
Jednak  właściciel  nie  jest  w  stanie  przedstawić  żadnych  dokumentów
potwierdzających  ww.  straty.  Ww.  sprawa  była  konsultowana  z  Wydziałem
Rolnictwa, Środowiska, Rozwoju Obszarów Wiejskich i Promocji. Na użytkowanie
stawów konieczne jest posiadanie pozwolenia wodno prawnego. P. XXX wystąpił o
pozwolenie wodno prawne, w związku z ubieganiem się o dotacje unijne. Jednak
go nie  odebrał.  I  nie można w żadne sposób zmusić  go do jego odbioru.  Po
dokładnym  przeanalizowaniu  sytuacji  okazało  się,  że  karę  można  nałożyć  na
właściciela stawów tylko na podstawie kodeksu wykroczeń. W tej chwili stawy i
rowy są  puste.  Stawy te  stanowią  duże zagrożenie  dla  ruchu na ww.  drodze.
Część elementów ww. stawów znajdują się w pasie drogowym.

Pani Jolanta Den – Wicestarosta, zapytała czy właściciel nie ma obowiązku
zabezpieczyć terenu stawów przed dostępem osób trzecich.
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Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku,  wyjaśnił,  że  w  tej
kwestii  odbył  spotkanie  z  Dyrektorem  Wojewódzkiego  Zarządu  Melioracji  i
Urządzeń Wodnych, czy jest możliwość zmuszenia właściciela stawów do odbioru
pozwoleń  wodno  prawnych.  Pozwolenia  te  narzucają  pewne  wymagania.  Pan
Marek Jędrzejewski, wyjaśnił, że o sprawie planowanego zabrania żwiru z drogi
powiatowej, poinformowany został Komisariat Policji w Zabłudowie. 

Pan Robert Wardziński – Członek Zarządu Powiatu Białostockiego, zauważył
iż  trudno  jest  mówić  o  hodowli  narybku,  jeśli  na  zimę  woda  ze  stawów jest
spuszczana.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, wyjaśnił że z P. XXX nie była zawierana żadna umowa na naprawę
drogi i dostawę żwiru. Dyrektor PZD, wyjaśnił, że P. XXX użył ziemi pochodzącej z
wyrobisk, które powstały w czasie kopania stawów. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  ww.  pismem  i
skierował  je  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  w  celu
dokonania  analizy  i  uzgodnień  z  Powiatowym  Inspektorem  Nadzoru
Budowlanego.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 20

Zapoznanie się  z  informacją Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego
dotyczącą  merytorycznej  oceny  wniosku  składanego  do  projektu  w
ramach Narodowego Programu przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011.

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu Białostockiego  odczytał  zebranym
pismo Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku w sprawie zgłoszenia
zastrzeżenia  do listy  rankingowej  wniosków o dofinansowanie  projektu w roku
2011  w  ramach  „Narodowego  Programu  Przebudowy  Dróg  Lokalnych  2008  -
2011” /zał. nr 24/. 

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. pismem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ponadto Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku,  zwrócił  się  z  prośbą  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  o  podjęcie
decyzji, które z dróg będą szykowane do złożenia wniosków o dofinansowanie w
ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. Dyrektor wyjaśnił, że
jest opracowana dokumentacja na drogę powiatową: Bobrowniki – Łużany. Ww.
dokumentację trzeba uzupełnić o decyzję środowiskową i należy podjąć decyzję o
realizowaniu  niezbędnych  podziałów  geodezyjnych.  Nie  będzie  tu  konieczne
zastosowanie przepisów tzw. spec ustawy, ale zgodnie z art. 73 ustawy Przepisy
wprowadzające  ustawy  reformujące  administrację  publiczną.  Drugie
przedsięwzięcie to droga Grabówka – Sobolewo – Henrykowo. Jest  opracowana
dokumentacja  projektowa,  ale  konieczne  jest  pozyskanie  gruntów.  Podobna
sytuacja jest w przypadku inwestycji Ciasne – Grabówka. Jest jeszcze możliwość
zgłoszenia zadania Zabłudów – Topolany czyli kontynuacja „schetynówki” z roku
2010, ale konieczne będzie zamówienie uproszczonej dokumentacji. Można także
kontynuować działania na drodze Juchnowiec Kościelny – Wojszki, ale konieczne
jest tu zmodyfikowanie projektu o wprowadzenie ronda, tak by otrzymać punkty
za bezpieczeństwo przy ocenie ww. wniosku. Jednak nowy Wójt Gminy Juchnowiec
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Kościelny, nie chce realizować tej inwestycji w takim kształcie. Z uwagi na długi
czas przygotowania inwestycji do realizacji, konieczne jest już podjęcie decyzji i
rozpoczęcie działań zmierzających do pozyskania wszelkich stosownych pozwoleń
umożliwiających  złożenie  wniosku  o  dofinansowanie  zadania.  Nowa  ustawa  o
drogach publicznych nakłada szereg dodatkowych obowiązków na zarządcę drogi.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zauważył że nie ma
sensu składać w takim samym kształcie wniosku dotyczącego drogi Juchnowiec
Kościelny – Wojszki, gdyż projekt ten nie uzyska dofinansowania. Starosta Powiatu
Białostockiego, zauważył iż wniosek dotyczący drogi Grabówka – Sobolewo, jest
jak najbardziej uzasadniony.

Pan Marek Jędrzejewski, zauważył iż będzie to zadanie bardzo kosztowne.
Konieczne będzie wykonanie na całej długości kanału deszczowego, chodników i
ścieżek rowerowych. 

Starosta Powiatu Białostockiego, zasugerował by skonsultować z Wójtami i
Burmistrzami  czy  są  potencjalnie  zainteresowani  wspólnym  z  Powiatem
składaniem wniosku  i  czy  stać  ich  na  zapewnienie  wkładu  własnego  na  ww.
zadania.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  upoważnił  Pana
Marka  Jędrzejewskiego  –  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku  do  przeprowadzenia  rozmów  z  Burmistrzami  Supraśla  i
Zabłudowa  odnośnie  możliwości  zapewnienia  wkładu  własnego  dla
zadań zgłoszonych o dofinansowanie w ramach NPPDL.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  poprosił  Członków  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  o  wyrażenie
zgody  na  dokonanie  podział  geodezyjnych  wzdłuż  drogi  Bobrowniki  –  Łużany.
Dyrektor  Powiatowego  Zarządu Dróg  w Białymstoku,  wyjaśnił  że  ww.  podziały
będą kosztowały około 4 000 złotych.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  wyraził  zgodę  na
dokonanie ww. podziałów geodezyjnych.

Ponadto Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku,  poruszył  kwestię  opracowania  dokumentacji  na  przebudowanie
przejścia przez m. Stanisławowo. Poinformował o pogarszającym się stanie ww.
drogi i konieczności jej przebudowania.

Zarząd Powiatu Białostockiego, wyraził zgodę na opracowanie ww.
dokumentacji, pod warunkiem, że Gmina Juchnowiec Kościelny pokryje
50% kosztów jej opracowania. Zarząd Powiatu Białostockiego upoważnił
do skonsultowania tej kwestii z Wójtem Juchnowca Kościelnego.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 21

Rozpatrzenie  wniosków w sprawie  dokonania  zmian  w budżecie
powiatu na 2010 rok.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przedstawił Członkom
Zarządu wnioski dotyczące dokonania zmian w budżecie Powiatu Białostockiego
na 2010 rok /zał. nr 25 - 27/.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, omówiła szczegóły
ww. wniosków.
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Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wnioski,  kierując  je  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego  w  celu  ujęcia  ich  w  najbliższym  projekcie  uchwały
Zarządu Powiatu  Białostockiego  w sprawie  zmian  w budżecie  na  rok
2010. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 22

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2010
rok oraz korekty Uchwały nr 8/10 z dnia 16 grudnia 2010 roku w sprawie
zmian w budżecie powiatu (13/10).

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, przestawił ww. projekt
uchwały /zał. nr 28/.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, omówiła szczegóły
dotyczące ww. projektu.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
13/10 z dnia 30 grudnia 2010 roku w sprawie zmian w budżecie powiatu
na 2010 rok oraz korekty Uchwały nr 8/10 z dnia 16 grudnia 2010 roku w
sprawie zmian w budżecie powiatu /zał. nr 29/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 23

Podpisanie wniosków do Wojewody Podlaskiego o potwierdzenie
prawa własności nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

Wydział  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  wystąpił  do  Zarządu  Powiatu
Białostockiego  z  prośbą  o  podpisanie  wniosków  do  Wojewody  Podlaskiego  o
potwierdzenie  nabycia  prawa  własności  nieruchomości  na  rzecz  Powiatu
Białostockiego:

 położonej w obrębie Łupianka Nowa, gmina Łapy, oznaczonej jako działka
nr 337/2 o powierzchni 0,3640 ha,

 położonych  w  obrębie  Czarna  Białostocka,  gmina  Czarna  Białostocka,
działki nr 432 o powierzchni 2,0864 ha, 347 o powierzchni 0,3915, 350 o
powierzchni  0,0155  ha,  nr  101/2  o  powierzchni  0,0228  ha,  442/5  o
powierzchni  0,0042  ha,  443/4  o  powierzchni  0,0125  ha,  447/3  o
powierzchni 0,0473 ha, 449/2 o powierzchni 0,0012 ha,

oraz  wznowienie  postępowania  w przedmiocie  nabycia  własności  przez  Gminę
Łapy  nieruchomości  oznaczonej  nr  339  o  powierzchni  0,75  ha,  położonej  w
obrębie Łuplanka Nowa, gmina Łapy.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
przedłożonych wniosku, upoważniając do ich podpisania Panią Jolantę
Den  –  Wicestarostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Roberta
Wardzińskiego – Członka Zarządu Powiatu Białostockiego /zał. nr 30 - 32/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości. 
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Ad. 24

Zapoznanie  się  z  decyzjami  i  zawiadomieniami  dotyczącymi
nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z:

-   zawiadomieniem  Podlaskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  o  możliwości
zapoznania  się  z  aktami  sprawy,  w przedmiocie  stwierdzenia  nabycia  z  mocy
prawa na rzecz Powiatu Białostockiego własności  nieruchomości  oznaczonej  nr
388 o powierzchni 1,79 ha,  położonych w obrębie Borki, gmina Gródek /zał. nr
33/,

-  zawiadomieniem  Urzędu  Miejskiego  w  Białymstoku,  o  wszczęciu
postępowania administracyjnego na wniosek Zarządu Powiatu Białostockiego w
sprawie wydania decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego przy
ulicy Nowowarszawskiej 32 A /zał. nr 34/,

- decyzją nr WG.V.PL.77231-2/62/2010 stwierdzającą nabycie z mocy prawa
własności  nieruchomości  na  rzecz  Powiatu  Białostockiego,  działki  nr  388  o
powierzchni 1,79 ha położonej w obrębie Borki, gmina Gródek /zał. nr 35/,

 -  decyzją  nr  WG.V.GS.77231-2/69/2010  stwierdzającą  nabycie  z  mocy
prawa własności nieruchomości na rzecz Powiatu Białostockiego, działek nr 425/3
o  powierzchni  0,0010  ha,  425/5  o  powierzchni  0,0033  ha  oraz  332/3  o
powierzchni  0,0045  ha  położonych  w  obrębie  Pomigacze,  gmina  Turośń
Kościelna /zał. nr 36/,

-  postanowienie  nr  WG.V.GS.77231-2/61/2010  o  wznowieniu  z  urzędu
postępowania  w  sprawie  stwierdzenia  nabycia  z  mocy  prawa  własności
nieruchomości  oznaczonych  nr  252/3  o  powierzchni  0,7950  ha,  252/5  o
powierzchni  2,6490  ha  położonych  w  obrębie  Obrubniki,  gmina  Dobrzyniewo
Duże oraz działki nr 252/3 o powierzchni 0,7950 /zał. nr 37/,

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  ww.
zawiadomieniami, decyzjami i postanowieniem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 25

Sprawy różne.

Spraw różnych nie zgłoszono, wobec czego posiedzenie Zarządu Powiatu
Białostockiego w dniu 30 grudnia 2010 roku dobiegło końca o godzinie 1740.

Podpisał:
Wiesław Pusz – Starosta
Jolanta Den - Wicestarosta
Jarosław Wądołowski – Członek Zarządu
Robert Wardziński – Członek Zarządu 

Protokołowała:
Ewa Dorota Szafara 
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XXX – dane osobowe zanonimizowane na podstawie ustawy o ochronie danych osobowych. 
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